
Schůze školské rady 6. 10. 2022 

 

Přítomni:     zástupce OÚ – p. P. Vojta, p. J. Just 

     zástupci rodičů – p. Mgr. M. Gregorová 

                                                 p. Mgr. O. Vomočil 

     zástupce učitelů – p. Mgr. S. Totušková,  

                                                  p. Mgr. R. Bukáčková 

     host – p. ředitel Mgr. M. Budig 

 

Program: 1. představení nového ředitele školy, 

                   změna na postu zástupce rodičů 

                2. schválení výroční zprávy školy 

                3. diskuse 

 

1. Na úvod schůze se představil nový ředitel Mgr. Michal Budig                           

a nová zástupkyně rodičů Mgr. Marie Gregorová, která nahradila 

Mgr. Jitku Šafrovou. Ta začala působit ve škole jako učitelka                     

a musela ze školské rady odstoupit.  

     Pan ředitel v úvodním slovu zmínil jako prioritu zlepšení 

komunikace mezi učiteli, rodiči a vedením školy. Jako první 

posun v oblasti komunikace je rozšíření EŽK do MŠ. Chtěl by 

více propojit život školy s životem veřejnosti a zlepšit spolupráci 

s okolními školami. Škola by v blízké době mohla začít využívat 

sociální sítě. 



2. Členové školské rady si prohlédli výroční zprávu za minulý školní 

rok, kterou zpracovala bývalá ředitelka školy Mgr. Věra Křížová. 

Výroční zpráva byla schválena. 

3. Dalším bodem se staly personální změny. Z MŠ odešla                            

do důchodu vedoucí učitelka Ilona Veselá, nahradila ji DiS. Lenka 

Přívětivá. Učitelský sbor rozšířily dvě kvalifikované učitelky 

angličtiny Mgr. Tereza Truksová a Mgr. Zuzana Janoušková.               

Na částečný úvazek nastoupila Mgr. Jitka Šafrová, která již             

na škole v minulosti působila. 

    Pan ředitel informoval o změnách v dodatku ŠVP. 

    Členové diskutovali o nevhodných časech školních akcí                        

a konzultačních dnů.  

    Dalším tématem byl sběr léčivých bylin a další možnosti 

získání financí pro školu. Padl i návrh, že by rodiče měli být 

informováni o částkách, které škola získává. Všichni se shodli na 

dobrovolnosti zapojení žáků do těchto akcí. 

 

 

 

Zápis provedla: Mgr. R. Bukáčková 

 

 

 


